

**CITIZENSHIP AND IMMIGRATION CANADA**

**SOLICITATION: CIC-153931**

**Q & As: #1**

**Q1: I am very interested to partner up with IRCC regarding the Virtual Second Language Training CIC 153931. What are the steps please?**

**A1:** Please refer to the solicitation CIC-153931 under Bidding details - [Virtual Second Language Training - Tender Notice | CanadaBuys](#)

**Q2: - Given the holidays of the holidays which are not quite over yet, can you grant a deadline for the date of submission of tenders?**

**A2:** The deadline is specified in the solicitation CIC-153931 posted on page 1: [Virtual Second Language Training - Tender Notice | CanadaBuys](#)

**Q3: Do we have to introduce a number of teachers for this RFP? If so, how many teachers must be introduced?**

**A3:** No, the number of teachers will depend on the number of group/individual sessions and schedule required based on the request.

**Q4 : We saw your tender notice # CIC-153931 : Virtual Second language training, we are studying it but I wanted to inform you in case you may not be aware of the following.**

**Another solicitation had been launched by PSPC in 2022, to put in place services for the Second language training in French and English that comprises the online Self-study program and virtual tutoring. The PSPC site will be launched in January.**

**This Standing Offer is valid from 2022-12-01 to 2025-11-30.**

**You may contact Mrs. Tania Boyer (Tania.Boyer@tpsgc-pwgscc.gc.ca), she will confirm that what I am telling you is correct and she will give you information about the programme, if you**

are interested. You can also reach out to her via their generic email: PA Formation Linguistique / AP Language Training (TPSGC/PWGSC):

[TPSGC.PAFormationLinguistique-APLanguageTraining.PWGSC@tpsgc-pwgsc.gc.ca](mailto:TPSGC.PAFormationLinguistique-APLanguageTraining.PWGSC@tpsgc-pwgsc.gc.ca), they will inform you about the programme, if you are interested.

Could you please let me know if you are interested in that kind of training and if that changes anything about the current solicitation. If not, I am sorry to have inconvenienced you with all this information.

Thank you and I am looking forward to speaking with you and do business with you.

A4 : Thank you for the information, we will certainly look into it with our IRCC learning unit but this will not change our current process.

Q5 : - We have a question concerning the volume and frequency of this request.

We have noted the following:

Group sessions, between 1-12 groups, each 72 hours

Individual training, between 1-10 sessions, 72-hour sessions

How many times per year is it estimated these 12-week sessions would take place? This will better allow us to plan for trainer availability for the mandate.

Thank you for your consideration.

A5 : We are anticipating to offer 12 weeks session between 2 to 3 times per year.

**CITIZENSHIP AND IMMIGRATION CANADA**

**SOLLICITATION: CIC-153931**

**Q & R: #1**

**Q1: Je suis super intéressé de devenir un partenaire avec vous sur l'offre de formation virtuelle de langue seconde CIC 153931. C'est quoi les démarches SVP?**

R1: Prière de se rapporter à la demande de propositions CIC-153931, Bidding details - [Virtual Second Language Training - Tender Notice | CanadaBuys](#)

**Q2: Étant donné la période des fêtes, laquelle n'est pas encore terminée, pouvez-vous nous accorder une date limite pour soumettre nos propositions?**

R2: La date limite est précisée dans l'appel d'offres CIC-153931 sur la première page : [Virtual Second Language Training - Tender Notice | CanadaBuys](#)

**Q3: Faut-il présenter un nombre de professeurs dans cet appel d'offres ? Si oui, combien de professeurs doivent être présentés?**

R3: Non, le nombre de professeurs dépendra du nombre de sessions de groupe/individuelle et horaire requis selon ce qui aura été demandé.

**Q4 : - Nous avons vu votre appel d'offre ou sollicitation # CIC-153931 : Formation virtuelle en langue seconde, nous sommes en train de l'étudier mais je voulais vous informer au cas où vous ne seriez pas au courant.**

Donc comme je disais juste vous informez au cas où vous ne seriez pas au courant, qu'un appel d'offre (sollicitation) a été lancé par TPSGC en 2022, pour mettre en place un service de Formation en langue seconde anglais et/ou français, qui comprend de la formation en auto-apprentissage en ligne et du tutorat/enseignement virtuelle à distance. Le site du SPAC sera en ligne bientôt en janvier.

Ce contrat d'offre à commandes est valide du 2022-12-01 au 2025-11-30.

Vous pouvez contacter Mme Tania Boyer (Tania.Boyer@tpsgc-pwgsc.gc.ca), elle vous confirmera que ce que je vous dis est exact et elle vous informera sur le programme si cela vous intéresse. Vous pouvez également joindre le courriel général de SPAC : PA Formation

Linguistique / AP Language Training (TPSGC/PWGSC) [TPSGC.PAFormationLinguistique-APLanguageTraining.PWGSC@tpsgc-pwgsc.gc.ca](mailto:TPSGC.PAFormationLinguistique-APLanguageTraining.PWGSC@tpsgc-pwgsc.gc.ca) , ils vous informeront sur le programme si cela vous intéresse.

Pourriez-vous m'indiquer si cette information est intéressante pour vous et si cela change quelque chose au processus en cours. Sinon désolé de vous avoir dérangé avec cette information.

**Merci et au plaisir de vous reparlez et de faire affaire avec vous.**

R4 : Merci pour cette information, nous nous informerons davantage avec notre unité d'apprentissage à IRCC sur cette formation, mais ceci ne change pas notre processus en cours.

Q5 : - On a une question concernant le volume et la fréquence de cette demande.

On a remarqué ceci:

**Sessions de groupe, comprenant entre 1-12 groupes, chacun 72 heures**

**Formation individuelle, entre 1-10 sessions, 72 heures**

**Combien de fois par an estime-t-on que ces formations de 12 semaines sessions auront lieu? Cette information nous permettra de mieux planifier la disponibilité de nos formateurs pour ce mandat.**

**Je vous remercie de votre attention.**

R5 : Nous anticipons offrir des sessions de 12 semaines de 2 à 3 fois par année.